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§ 76 KFKS 2019/573 

Medborgarförslag –Annonsering av kommunfullmäktiges 
sammanträden 
Inkom den 19 juni 2019 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt nedan.  
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att val av medium för 
annonsering av kommunfullmäktiges sammanträden avgörs av kommunfullmäktiges 
presidium för att på så sätt anpassa annonseringen för att nå så många Nackabor som 
möjligt. Medborgarförslaget är härmed färdigbehandlat. 

Ärende 
Av medborgarförslaget föreslås att kommunfullmäktiges sammanträden ska annonseras i 
Nacka Värmdö Posten (NVP).  
 
Utifrån att kommunallagen inte längre ställer några krav på annonsering i ortstidning 
föreslås det i ärendet om revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning (KFKS 
2021/272) att annonsering ska ske på kommunens hemsida samt att annonsering även ska 
ske i annat lämpligt medium med syfte att nå så många medborgare som möjligt. Genom 
denna skrivning finns möjligheten kvar att, utöver annonsering på hemsida, även annonsera 
i ortstidning utifrån vad som är lämpligt ur ett medborgarperspektiv. Kommunfullmäktiges 
presidium föreslås avgöra val av medium för annonsering. Utifrån detta förslag finns goda 
möjligheter till att kommunfullmäktiges presidium kan identifiera olika medium för 
annonsering i syfte att nå så många Nackabor som möjligt. Medborgarförslaget anses med 
detta färdigbehandlat. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret och juridik- och kanslienheten, daterad den 22 
februari 2021 
Bilaga Medborgarförslaget 

Yrkanden 
Mikael Carlsson (NL) yrkade att kommunstyrelsen lägger fram förslag om att 
kommunfullmäktiges sammanträden i Nacka kommun i fortsättningen ska annonseras i. 
tryckt lokalpress. 
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Beslutsgång 
Ordföranden ställde Mikael Carlssons yrkande mot det utsända förslaget från 
stadsledningskontoret och juridik- och kanslienheten, och fann att arbetsutskottet hade 
beslutat i enlighet med förslaget från stadsledningskontoret och juridik- och kanslienheten. 

Protokollsanteckningar 
Gunnel Nyman Gräff lät anteckna följande till protokollet för Socialdemokraterna:  
”Att ha aktiva medborgare som är intresserade av kommunpolitiken är guld värt. Att det 
tagit nästan två år (!!) att behandla ett okomplicerat medborgarförslag är definitivt inte 
rimligt, och känns oseriöst.” 
 
- - - - - 
  


